



聖母無原罪主教座堂
CATHEDRAL OF THE IMMACULATE CONCEPTION

Tel: 2522-8212 Fax: 2521-7957

Form A-1

嬰兒領洗申請表格 APPLICATION FORM FOR INFANT BAPTISM

Reg. No. _____

注意: 下列各項必須照出世紙填寫

NOTE: All particulars filled in below should be conformed with certificate of Birth.

嬰兒姓名 (中文) _____ (英文) _____ (聖名) _____
Infant's Name (Chinese) _____ (English) _____ (Christian Name) _____

出生日期 年 月 日 出生地點 出世紙號碼 性別
Date of Birth Y M D Place Birth Cert. No. Sex

父親姓名 (中文) _____ (英文) _____ 領洗聖名
Father's Name (Chinese) _____ (English) _____ Christian Name _____

職業

Occupation _____ E-mail Address: _____

電話 (日) _____ (夜) _____ (手機) _____
Tel. (Day) _____ (Night) _____ (M/P) _____

母親姓名 (中文) _____ (英文) _____ 領洗聖名
Mother's Name (Chinese) _____ (English) _____ Christian Name _____

職業

Occupation _____ E-mail Address: _____

電話 (日) _____ (夜) _____ (手機) _____
Tel. (Day) _____ (Night) _____ (M/P) _____

現居地址 _____ 電話 _____
Present Address _____ Tel. _____

父母結婚日期 年 月 日 地點: 聖堂/婚姻註冊處/其他
Parent's Marriage Date Y M D Place: Church/Marriage Registry/Other _____

代父/母姓名 (中文) _____ (英文) _____ 領洗聖名
Godfather/mother (Chinese) _____ (English) _____ Christian Name _____

領洗日期及堂區 _____ 所屬堂區 _____
Baptized on/place _____ Active Parish _____

職業 _____ 電話 (日) _____ (夜) _____ (手機) _____
Occupation _____ Tel. (Day) _____ (Night) _____ (M/P) _____

備註

Remarks _____

以下資料由辦事處填寫 The following information will be filled by the Office

嬰兒領受聖洗日期 年 月 日 時間
Infant's Baptize on Y M D Time _____

主禮者 Minister _____



聖母無原罪主教座堂
CATHEDRAL OF THE IMMACULATE CONCEPTION

Tel: 2522-8212 Fax: 2521-7957

Form A-1

註：以上個人資料，將用作處理是次嬰兒領洗申請及相關用途、紀錄、分析及牧民接觸之用途；全部資料必須提供，否則座堂未必能處理是次申請。座堂辦事處職員、座堂神職人員及父母/代父母培育活動和嬰兒領洗的負責人會接觸到以上資料。除非所作用途為法例容許又或屬法例規定，否則座堂不會用足以辨識身份的方式，向他人披露以上各人之個人資料。各資料當事人有權要求查閱或更正座堂保存有關其個人資料，請以書面方式向座堂主任司鐸提出。

Remarks: The above personal data will be used for the purposes of processing this application for infant baptism and related purposes, record, analysis and pastoral contact. All data requested here must be supplied, or the Cathedral may be unable to process this application. Clerical staff, clergy and pastoral staff and persons in charge for formation of parents and sponsors in the Cathedral and infant baptism may have access to the above personal data. The Cathedral will not disclose any personal data of any data subject in any way that may identify the relevant data subject, unless the disclosure is in compliance with statutory obligations or permitted by the law. Any data subject has the right to request for a copy of the personal data maintained by the Cathedral and for correction of such data. All such requests shall be made in writing and addressed to the Parish Priest of the Cathedral.

嬰兒領洗須知

初生嬰兒領洗者，須交以下所有文件副本給本堂辦事處：

1. 嬰兒出世紙
2. 父母結婚證書
3. 父親或母親領洗紙
4. 代父或代母領洗紙
5. 三個月內之住址證明

若欠缺上列文件，恕無法辦理。

主任司鐸
陳志明副主教
二零一六年一月

RE: INFANT BAPTISM

Application form for Infant Baptism must be accompanied by **photo-copies** of the following documents:

- a) Infant Birth Certificate
- b) Parents Marriage Certificate
- c) Parent(s) Baptismal Certificate
- d) God-parent(s) Baptismal Certificate
- e) Proof of present address issued not more than three months from now

Rev. Dominic Chan, V.G.
Parish Priest
January 2016